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Rörbergs flygplats och förnyad dialog med Region Gävleborg 
  
 
 
Det nya politiska styret i Gävle kommun har bestämt sig för att gå vidare med planerna 
på att helt avveckla möjligheterna för Gävle flygplats (Rörberg) att inom rimliga gränser 
återigen kunna bli en fungerande flygplats. Trots fagra löften från bland annat 
Kristdemokraterna om att rädda flygplatsen så ser nu Rörberg ut att vara förlorad under 
det nya politiska styret (S, C, KD, L och MP). 
 
Region Gävleborgs nya politiska styre har önskat förnyad dialog med fokus på Rörbergs 
fortsatt fungerade verksamhet. 
  
 
 
 
Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande frågor till ansvarig 
ordförande: 
 
 

1. Avser ansvarigt kommunalråd att tillsammans med Region Gävleborg hitta en 
lösning för att möjliggöra Rörbergs fortsatta funktion som flygplats? 

2. Är den nya politiska majoriteten beredda att hitta en finansieringslösning med 
eller utan andra aktörer för att säkerställa Rörbergs fortsatta verksamhet? 

3. Kommer den nya politiska majoriteten att avbryta arbetet med att avveckla 
Rörberg som flygplats och den förändring av områdets verksamhet som pågår? 
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